

通告 Notice

Circular No. : HFR/2020/1771

致：杏花邨各住戶

針對 2019 冠狀病毒病的預防措施

鑑於近日本港 2019 冠狀病毒個案有上升趨勢，我們將進一步提升衛生防疫措施：

- 根據最新防疫條例，所有人仕在室外及室內公眾地方包括地下大堂等公共地方**必須佩戴口罩**，亦不容許多於 2 人聚會。如有違者，本處會考慮向相關政府部門尋求進一步協助；
- 請所有人仕在升降機內儘量保持社交距離，避免談話；
- 工作前為所有保安員、清潔員工進行體溫測量；
- 各座到訪者及工人，進入大廈時需量度體溫；如訪客體溫高於攝氏 37.5 度，保安會拒絕讓其進入。如訪客堅持內進，會通知有關單位業主，如業主容許有關訪客內進，保安會記錄在案，並即時通知管業處，安排進行清潔和消毒。
- 大堂已設有消毒搓手液供訪客及工人使用；
- 大堂、升降機等均定時以 1:49 稀釋漂白水清潔及消毒；
- 大廈去水喉每日定期以 1:49 稀釋漂白水進行消毒。

管理處會密切留意政府有關部門的資訊及有關肺炎病例群組個案，並會作相關的預防措施及進一步加強屋苑的清潔消毒工作。

敬請留意。

杏花邨管理處

2020 年 7 月 24 日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Date : 24 July 2020

Precautionary Measures for COVID-19

Recently, in view of the increasing number of disease cases of the COVID-19 in Hong Kong, we will strengthen our infection preventive measures.

- According to the latest prevention regulation, all people **MUST wear their face masks** at the outdoor and the indoor common areas including ground floor lobbies and estate common areas. **In adding group gathering is limited to 2 persons.** Otherwise, Management Office may consider seeking assistance from the related government department for follow up action :
- Please maintain social distancing with others inside the escalators.
- We will measure body temperature for all security staff and cleaning staff before working.
- **All visitors and workers are required to check their body temperature. If the body temperature is over 37.5 Degree Celsius, the visitor will be rejected to access the building. If the visitor insists to enter the building, security staff will seek the permission from the flat owner concerned and keep record. Disinfection work will be conducted at the concerned floor.**
- **Hand sanitizer will be provided to visitors and workers in lobbies.**
- **Common areas such as lobby & lifts are disinfected and cleaned with 1:49 diluted household bleach regularly.**
- **Drainage pipe will be sterilized and cleaned with 1:49 diluted household bleach daily.**

We will continue paying utmost attention to the announcement of Hong Kong Government and close monitoring for the cluster of pneumonia cases. Furthermore, we will remain vigilant and further step up our cleaning and disinfection measures as per the announcement from the Government Departments.

Thank you for your kind attention

Heng Fa Chuen Management Office



通告張貼日期：由 2020 年 7 月 24 日至 8 月 7 日

